

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高 班

迪士尼畢業慶典 2024

香港迪士尼為讓高班學生有驚喜的全新體驗，現誠邀本校高班學生與家長一同參與在迪士尼樂園的奇妙畢業典禮。身穿畢業袍及戴上「四方帽」的米奇與全體同學拍攝畢業合照，並把這珍貴的相片送給每一位畢業生，讓難忘的畢業時刻永誌留存！

因活動為親子畢業旅行，故參與學生必須由成人陪同乘坐旅遊巴士前往樂園，歡迎家長抽空參與是次活動，共享快樂時光。凡參加之同學請填妥回條於3月11日前，連同費用交回班主任，以便校方統計人數。為安排拍照及票務事宜，故截止日期後報名的學生，均不會受理。

有關活動流程如下，敬請詳閱：

日 期：2024年6月4日(星期二)

集合時間：早上7:50分或8:50(待迪士尼通知拍照時間才能決定)

集合地點：本幼稚園課室

服 裝：整齊夏季運動服及白波鞋

費 用：畢業生：\$455(樂園門票、來回車費及保險費、米奇四方帽、8R畢業合照、迪士尼畢業證書及迪士尼畢業慶典襟章)

陪同家長：\$630(樂園門票、來回車費及保險費)

***參加之家屬成員，若持有全年通也要購買特別門票\$300(畢業生除外)，報名時請交全年通副本，活動當天要持正本入場。**

拍攝畢業照：時間待定(展藝館)

備 註：1)學生必須有家長共同參與此活動，不參加學生不用回校上課。

2)經校方報名之參加者(畢業生、陪同乘坐旅遊巴之家長或家屬)，均會獲發一條手帶，沒有手帶之人士，不能進入觀看學生拍攝畢業照。

3)拍攝活動完畢，家長和學生可在樂園內自由活動，回程家長請準時4時正集合，4時30分上車回程。

4)本校已替學生及家長購買保險。

校長 鄭家鳳 啟

二零二四年三月四日

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高 班—迪士尼畢業慶典 2024 回條

本人 同意 / 不同意 _____ 班學生 _____ 參加 貴校
於 6 月 4 日(星期二)之迪士尼畢業慶典。

乘坐校方安排之旅遊巴士			
	樂園門票+車費及保險費	扣減樂園門票+車費 (持有全年通)	總數
畢業生	\$455	不適用	\$455
陪同家長 (12-64 歲)	<input type="checkbox"/> \$630 × ____ 人 (樂園門票+車費及保險費) 姓名:1) _____ 2) _____ 聯絡電話: _____		\$
	<input type="checkbox"/> \$355 × ____ 人 (持有全年通須購買特別門票\$300+ 車費及保險費) 姓名:1) _____ 2) _____ 聯絡電話: _____		\$
長者 65 歲或以上	<input type="checkbox"/> \$155 × ____ 人 (樂園門票+車費及保險費) 姓名:1) _____ 2) _____ 聯絡電話: _____		\$
小童 (3-11 歲)	<input type="checkbox"/> \$530 × ____ 人 (樂園門票+車費及保險費) 姓名:1) _____ 2) _____		\$
	<input type="checkbox"/> \$255 × ____ 人 (持有全年通須購買特別門票\$200+ 車費及保險費) 姓名:1) _____ 2) _____		\$
小童 0-2 歲	不佔座位者\$0 姓名: _____		/
總數:			\$

註: 1)由於迪士尼樂園需要實名登記，請家長填上參加者姓名及聯絡電話。

2)請在適當內加上✓。

3)因報名之費用須即時繳交樂園門票及巴士租車費用，所以一經報名繳交之費用，概不退回或加減人數。

家長簽署: _____

二零二四年三月 ____ 日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No. 240304
4th March, 2024

Dear Parents,

K3 Graduation Ceremony at Disneyland – Year 2024

As Hong Kong Disneyland create memories of a lifetime for students and let them enjoy a magical experience, we invite K3 students and parents to participate our wonderful graduation ceremony at Disneyland. The Mickey wearing graduation gown and “Mortar Board” graduation hat takes group photos with the graduates. After that, all graduates will be given the precious photos to let them have an unforgettable memory.

The Graduation Ceremony is a parent-child activity. Thus, students are required to be accompanied by parents to go there by our coach. We cordially invite parents to join the activity and enjoy the pleasant moment with their children. Please complete and return the reply slip together with money to the class teacher before 11th March 2024 so that we can arrange matters of the photograph and tickets etc. Furthermore, no enrollment is accepted after the deadline.

The details of activity are shown as follows:

Date : 4th June, 2024 (Tuesday)

Gathering Time : 7:50 a.m. or 8:50 a.m. (To be confirmed later)

Assembly Place : our Kindergarten

Uniform : Students must wear tidy summer PE uniform and white sport shoes.

Fee : \$455/Student (include graduate ticket, roundtrip transport fare and insurance, Disney “Mortar Board” graduation hat, 8R graduation group photo taken with Mickey in his Gown, Disney Grad Day Certificate and Disney Grad Day button)

\$630/adult (include admission ticket, roundtrip transport fare and insurance)

***If parent has annual pass, it is required to buy a special ticket \$300 (except graduates). When enroll, please give us the photocopy of annual pass. Also, please present your annual pass to the entry of Disneyland on that day.**

Taking Group Photo : Time be advised later (The Pavilion)

Remark : 1) Students must be accompanied by parents. Students who do not participate the activity, do not need to go to school.

2) After enrollment, each participant should be given a **wristband**, otherwise, it is not allowed to see the students taking the group photos with Mickey.

3) After photo-taking, parents can go on a tour of Disneyland with their children. Time of return journey is 4:30 p.m. Please be punctual.

4) We arrange the insurance cover for all participants.

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

Reply slip

K3 Graduation Ceremony at Disneyland – Year 2024

Dear Principal,

I agree / disagree my child, name _____ Class _____ to participate the Mickey Grad Day Ceremony at Disneyland on 4th June, 2024 (Tuesday)

Arrangement			
	Graduate Ticket Fee + Transport Fare and insurance	Deduct Ticket Fee (annual pass) + Transport Fare	Total
Student	\$455	N/A	\$455
Family Member (12-64 years old)	<input type="checkbox"/> \$630 × ___ person(s) (Ticket + transport fare + insurance) Name: 1) _____ 2) _____		\$
	<input type="checkbox"/> \$355 × ___ person(s) (A special ticket fee \$300 for person with possessing annual pass + transport fare + insurance) Name: 1) _____ 2) _____		\$
Adult (65 years old or over)	<input type="checkbox"/> \$155 × ___ person(s) (Ticket + transport fare + insurance) Name: 1) _____ 2) _____		\$
Child (3-11 years old)	<input type="checkbox"/> \$530 × ___ person(s) (Ticket + transport fare + insurance) Name: 1) _____ 2) _____		\$
	<input type="checkbox"/> \$255 × ___ person(s) (A special ticket fee \$200 for person with possessing annual pass + transport fare + insurance) Name: 1) _____ 2) _____		\$
Child (0-2 years old)	Not occupy a seat \$0 Name: _____		/
Total Amount :			\$

- Remark : 1) Real-name registration is required for the entry of Disneyland. Please fill in the names of participants.
 2) Please put a “✓” in the appropriate box(es).
 3) All payment is not returnable as the amount is paid for ticket and rental fee of coaches. No change is allowed after enrollment.

Signature of parent/guardian

Date : _____